
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 15, 25. juni 2024 (2023 - 2025)/ 
Oslo/Olympiatoppen 
 
Deltok:  
Arne Bård Dalhaug, Sondre Sande Gullord, Erik M. Unaas (bortsett fra sakene 
131, 132, 133 og 134), Ole R. Jørstad, Elisabeth Faret, Sebastian Henriksen 
(bortsett frå sakene 129, 130 og 131), Mia Larsen Sveberg, Sara Stokken Rott, 
Magnus Nedregotten (bortsett fra sakene 126, 127 og 128), Åsmund Sæbøe, 
Kristin Kloster, Astrid Uhrenholdt Jacobsen (observatør). 
 
Meldt fravær: Marco Elsafadi og Astrid Strandbu.  
 
Fra administrasjonen: Nils Einar Aas, Frida Blomgren og Magnus Sverdrup 
(referent).  
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 15 (2023-2025), 25. juni 2024,  
kl. 09.00.  
 
Møtet var vedtaksført.   
 
Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til sakene som lå til behandling.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Sak 126: Godkjenne innkalling, sakliste, protokoll og referat 
 
Vedtak:  

1. Innkallingen ble godkjent.   
2. Saklisten ble godkjent.   
3. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 12 (2023-

2025), 16. april 2024.  
4. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 14 (2023-

2025), 30. mai 2024.  
5. Idrettsstyret tok protokollen fra Kontrollutvalgets møte nr. 7 (2023-

2025), 10. juni 2024 til orientering.  
6. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 10. juni 2024 til 

orientering.  
 
Sak 127: Regnskap 1.tertial og prognose/justert budsjett for 2024 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
NIFs økonomisjef, Anita Pelsholen, orienterte videre. 
 
Prognosen som avgis øker NIFs frie egenkapitalen med kr 3 millioner. Dette er  
kr 3 millioner bedre enn det vedtatte budsjettet for 2024. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret tok det fremlagte regnskapet pr. 30.04.2024 og prognose/justert 
budsjett for 2024 til etterretning, og lar dette danne grunnlag for rapportering 
til Kultur- og likestillingsdepartementet. 
 
Sak 128: Søknad om etablering av nasjonalanlegg for roing og padling   
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Idrettspolitisk seniorrådgiver i NIF, Torstein Busland, orienterte videre. 
 
Stiftelsen Årungen ro- og padlesenter ønsker å etablere et nasjonalanlegg for 
roing og padling på Årungen. Norges Roforbund og Norges Padleforbund stiller 
seg bak søknaden. 
 
Det er Kultur- og likestillingsdepartementet (KUD) som tildeler 
nasjonalanleggsstatus innenfor spillemiddelordningen.  
 

Norges idrettsforbund innstiller på hvilke anlegg som skal få status som 
nasjonalanlegg. Ifølge retningslinjene for ordningen skal anlegget og idrettene 
vurderes opp mot følgende seks kriterier: 

a) Omfang og omkostninger ved internasjonale mesterskap og 
konkurranser.  



b) Økonomisk forsvarlig på lang sikt.  
c) Regularitet vedrørende internasjonale mesterskap og konkurranser i 

Norge.  
d) Lokalisering.  
e) Høyt internasjonalt nivå på norske utøvere over lengre tid.  
f) Idrettens/idrettsgrenenes nasjonale betydning. 

 
Generalsekretæren mener planene for dette anlegget tilfredsstiller kriteriene for 
å bli nasjonalanlegg. Samtidig registrerer generalsekretæren at anlegget ikke er 
fullfinansiert, men forstår det slik at det å ha nasjonalanleggsstatus trolig vil 
gjøre det lettere å få finansiert det ikke-statlige bidraget. 
 
Idrettsstyret deler denne vurderingen. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret mener det er viktig for norsk idrett at Årungen ro- og 
padlesenter blir oppgradert slik at anlegget tilfredsstiller kravene til en 
moderne trenings- og konkurransearena for roing og padling.  

2. Idrettsstyret finner at planene for anlegget «Nye Årungen» tilrettelagt for 
idrettene roing og padling tilfredsstiller kriteriene for å bli nasjonalanlegg. 

3. Idrettsstyret registrerer at «Nye Årungen» ikke er fullfinansiert. 
Idrettsstyret har forstått at det å ha en nasjonalanleggsstatus trolig vil 
gjøre det lettere å få finansiert det ikke-statlige bidraget. 

4. Idrettsstyret vedtok etter søknad fra Stiftelsen Årungen ro- og 
padlesenter å innstille til Kultur- og likestillingsdepartementet på at 
Årungen skal bli nasjonalanlegg for roing og padling. 

 
Sak 129: Høringsinnspill - forslag til endringer i spillemiddelordningen 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Idrettspolitisk seniorrådgiver i NIF, Torstein Busland, orienterte videre. 
 
I Regjeringserklæringen fra 2021 står følgende: 
Regjeringen vil ruste opp og bygge flere idrettsanlegg og lage en nasjonal plan 
for idrettsanlegg sammen med idrettsbevegelsen. 
 
I mai 2024 kom høringsforslaget på en slik nasjonal plan fra Kultur- og 
likestillingsdepartementet: Forslag til endringer i spillemiddelordningen for idrett 
og fysisk aktivitet. 
 
NIFs første innspill til en slik nasjonal plan ble vedtatt i sak 199 i møte nr. 19 
(2021-23), 18.-19. januar 2023. Svært lite, om noe, av det idrettsstyret spilte 
inn, ref. nevnte styresak, har blitt tatt med i høringsforslaget. 
 
Bakteppet for høringsarbeidet er som følger: 



• En reduksjon i anleggsinvesteringer på mer enn 3 milliarder kroner i året 
sammenlignet med årene før pandemien. 

• Størst investeringsfall for store anlegg. 
• Spillemiddelandelen har falt med fem prosentpoeng siden 2018 og er nå 

under 18 prosent. 
• Dårligere kommuneøkonomi. 
• Behov for forbedrede og forutsigbare rammebetingelser. 

 
I det foreliggende høringsdokumentet, er det særlig tre forhold 
generalsekretæren er kritisk til: 

• Det kan kun søkes om spillemidler tre ganger. 
• Tilskuddssatsene for idrettsanlegg vil ikke bli justert før etterslepet er 

fjernet. 
• Pressområdeordningen og ekstratilskuddene til interkommunale anlegg 

fjernes.  
• Med unntak av løypelag vil ikke samarbeidsprosjekter med private kunne 

søke om spillemidler. 
 
Siden høringsdokumentet ble gjort kjent, har følgende skjedd i saken: 

• NIF har hatt møter med særforbund og idrettskretser på administrativt 
nivå. 

• NIF har hatt et møte med idrettsrådene som har ansatte. 
• Anleggsutvalget har hatt et møte med statssekretær Erlend Hanstveit i 

Kultur- og likestillingsdepartementet. 
• Ledermøtet 2024 diskuterte saken og vedtok resolusjonen Idretten 

inviterer regjeringen til et samarbeid om anleggsutvikling. 
• Ti møter med tillitsvalgte i særforbund og idrettskretser er gjennomført. 

 
Generalsekretærens vurdering er at det i all hovedsak er stor enighet om NIFs 
synspunkter, og at organisasjonen er fornøyd med prosessen slik den er lagt 
opp. 
 
Den videre prosessen i saken blir som følger: 

• Anleggspolitiskutvalg vil utarbeide et utkast til høringssvar som sendes 
alle særforbund og idrettskretser i månedsskiftet juni/juli. 

• Intern høringsfrist er satt til 1. september 2024. 
• Endelig høringssvar sendes ut til godkjenning senest 10. september 

2024. 
 
Idrettsstyret understreket viktigheten av at idrettsorganisasjonen fortsetter å 
stå samlet i denne saken. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret tok generalsekretærens orientering til etterretning.  



2. Med tanke på at det er behov for å få bygget flere anlegg, er idrettsstyret 
spesielt bekymret for følgende punkter: 
a) at det kun kan søkes om spillemidler tre ganger. 
b) at tilskuddssatsene for idrettsanlegg ikke vil bli justert før etterslepet 

er fjernet. 
c) at pressområdeordningen og ekstratilskuddene til interkommunale 

anlegg fjernes.  
d) at med unntak av løypelag vil ikke samarbeidsprosjekter med private 

kunne søke om spillemidler.  
3. Idrettsstyret ber generalsekretæren og anleggspolitisk utvalg om å 

fortsette arbeidet med å samle idretten bak et felles høringsinnspill. 
 
 
Sak 130: Redegjørelse for resultatene av sikkerhetsrevisjon i regi av 
Kontrollutvalget i 2024 inklusiv plan for oppfølging 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder i NIF Digital, Pål Kristen Rønnevik, og Kjersti A. Thrane Stathopoulou fra 
Deloitte orienterte videre. 
 
Kontrollutvalget i NIF uttrykte i 2023 et ønske om at det skulle gjennomføres en 
sikkerhetsrevisjon av de digitale fellestjenestene. Etter dialog mellom 
administrasjonen og Kontrollutvalget, ble det enighet om at det var 
hensiktsmessig å igangsette en sikkerhetsrevisjon i henhold til det mest brukte 
rammeverket for cybersikkerhet; NIST 1. 
 
For å sikre at revisjonen ble gjennomført, inngikk NIF en avtale med Deloitte om 
å utføre sikkerhetsrevisjonen. Denne ble gjennomført i perioden fra januar til 
mars 2024. 
 
Sikkerhetsrevisjonen konkluderte med at NIF har utført mye godt arbeid innen 
informasjonssikkerhet, med kompetente medarbeidere og en pågående 
moderniseringsprosess som styrker sikkerheten. Det ble imidlertid avdekket et 
behov for å intensivere sikkerhetsarbeidet, spesielt knyttet til følgende 
områder: 

• Forbedring av styringssystem og dokumentasjon 
• Tilgangsstyring 
• Responsplaner 

 
Generalsekretæren har allerede startet arbeidet med å iverksette de anbefalte 
tiltakene fra sikkerhetsrevisjonen. For å styrke dette arbeidet ytterligere, har 
NIF engasjert Deloitte til å bistå oss i prosessen med å heve 
sikkerhetsmodenheten til nivå 3.  
 



Ambisjonen er at dette arbeidet er fullført innen utgangen av andre halvdel av 
2024. 
 
Idrettsstyret uttrykte tilfredshet med at dette arbeidet er gjennomført og at det 
blir fulgt opp. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret tok redegjørelsen til etterretning og ber om at generalsekretæren 
følger opp anbefalte tiltak for å styrke cybersikkerheten. 
 
Sak 131: Finansiering av felles data- og innsiktsplattform 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder i NIF Digital, Pål Kristen Rønnevik, orienterte videre. 
 
Det ble innledningsvis vist til sak 76 i styremøte nr. 9 (2023-2025), 13. og 14. 
desember 2024, hvor vedtakspunkt nr. 4 lyder som følger: 
 
Generalsekretæren vil komme tilbake til idrettsstyret i løpet av første halvår 
2024 med vurderinger knyttet til en ev. justert modell for finansiering av 
innsikt- og analysemiljø fra 2025. 
 
Det ble også vist til sak 70 i styremøte nr. 8 (2021-2023), 20. januar 2022, hvor 
det ble det fattet vedtak om obligatorisk finansiering av felles data- og 
innsiktsplattform i forbindelse med en ny finansieringsmodell. Det ble i den 
forbindelse spesifisert at dette skulle dekkes gjennom alternative 
finansieringskilder på det tidspunktet det er mulig. 
 
Per dags dato ser generalsekretæren det, for den kommende treårsperioden, 
som mindre sannsynlig at en vesentlig andel av finansieringen kan dekkes 
gjennom andre midler. Idrettsstyret mener det er viktig å sikre videreføringen 
av felles data- og innsiktspattform. 
 
Idrettsstyret sa seg enig med generalsekretærens anbefaling om å videreføre 
obligatorisk felles finansiering av data- og innsiktsplattform, samtidig som det 
må ses på muligheter for å videreføre modellen fra 2024 med redusert 
belastning for særforbundene. Det vises her til at NIF i 2024 reduserte 
belastningen for særforbundene med kr 2,5 millioner gjennom bruk av resultat 
fra 2023.  
 
Idrettsstyret ba om at generalsekretæren vurdere evt. andre justeringer av 
modellen og komme tilbake til styret i møtet 9. oktober 2024. fremlegger en ny 
vurdering av den angjeldende finansieringsmodellens innhold i løpet av 2. 
kvartal 2025. 



Vedtak: 
Idrettsstyret anerkjenner og understreker den strategiske betydning av å sikre 
og videreføre arbeidet med data- og innsiktsplattform for hele norsk idrett. 
 

1. Idrettsstyret viderefører obligatorisk felles finansiering av data- og 
innsiktsplattform for 2025. 

2. Idrettsstyret anerkjenner den økonomiske belastningen for 
organisasjonsleddene, og ber derfor generalsekretæren se på 
mulighetene for å redusere den økonomiske belastningen slik som i 
2024, samt vurdere evt. andre justeringer av modellen og komme tilbake 
til styret i møtet 9. oktober 2024.  

3. Idrettsstyret ber generalsekretæren komme tilbake med en ny vurdering 
av den langsiktige finansieringen i løpet 2. halvår 2025. 

 
 
Sak 132: Revidering av Vedtekter for Utvalg for idrett for utviklingshemmede 
 
Vedtak: 
Denne saken ble utsatt til styremøte nr. 16 (2023-2025), 20.-21. august 2024.  
 
 
Sak 133: Oppfølging av vedtak i sak 18.10 på Idrettstinget i 2023 
Generalsekretæren innledet til, og orienterte i, saken. 
 
På Idrettstinget i 2023, sak 18.10, ble følgende vedtatt: 
Idrettstinget ber idrettsstyret nedsette et representativt utvalg i kommende 
tingperiode for å vurdere alternative former for finansiering av idrettsrådene. 
Representanter fra flere idrettsråd må være med i utvalget. Resultatet av 
arbeidet legges fram for tinget i 2025.  
 
59,3% stemt for, og 40,7% stemte mot forslaget. 
 
Idrettsstyret nedsatte høsten 2020 en arbeidsgruppe med deltakelse fra 
idrettsråd, idrettskrets, særforbund og idrettsstyret som blant annet skulle […] 
finne fremtidig og bærekraftig finansieringsmodell for idrettsråd. 
 
Den nevnte arbeidsgruppen foreslo at det ble fremmet en sak til Idrettstinget 
hvor det ble bedt om at idrettsstyret skal […] arbeide for at årsmøtene i 
idrettsrådene kan vedta å disponere inntil fem prosent av lokale aktivitetsmidler 
(LAM) til drift og felles tiltak for idretten i sine kommuner/ idrettsråd. 
 
Idrettsstyret fremmet saken for det ekstraordinære idrettstinget 2021 (sak 
11.7), og forslaget ble vedtatt. 
 



I 2023 åpnet Kultur- og likestillingsdepartementet (KUD) for en prøveordning 
over to år hvor idrettsrådene kan vedta å disponere inntil fem prosent av 
midlene til drift og felles tiltak for idretten i sin kommune/idrettsråd. En slik bruk 
av midlene forutsetter et vedtak på idrettsrådets årsmøte eller ekstraordinært 
årsmøte, og at kommunen stiller med minimum tilsvarende beløp. 
 
NIF mottok 12. juni 2024 en skriftlig henvendelse fra Viken Idrettskrets i saken. 
Dette var en oppfølging av innlegget idrettskretsen hadde på Ledermøtet 2024, 
fredag 31. mai. 
 
Idrettsstyret var enige om at på bakgrunn av denne sakens historie, og det 
foreliggende gjennomslaget idretten fikk med tanke på finansiering av 
idrettsrådene for en to-årsperiode fra og med 2023, at det er formålstjenlig å 
gå i en dialog med Viken Idrettskrets for å avklare nærmere hvilke forventninger 
de har for en videre oppfølging av saken.   
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret ba generalsekretæren gå i dialog med forslagsstiller for en 
nærmere avklaring av forventninger til oppfølgingen av angjeldende 
tingvedtak. 

2. Idrettsstyret ba generalsekretæren, i samråd med presidentskapet, om å 
forberede en oppfølgende sak til styremøte nr. 16 (2023-2025), 20. og 
21. august 2024. 

 
 
Sak 134: Rapportering Åpenhetsloven 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Seniorrådgiver i NIF, Håvard Øvregård, orienterte videre. 
 
I henhold til åpenhetsloven skal alle virksomheter som er omfattet av denne 
redegjøre for sine aktsomhetsvurderinger innen 30. juni hvert år. Norges 
idrettsforbund er omfattet av denne loven.   
 
Redegjørelsen skal underskrives av idrettsstyret i tråd med reglene for 
årsregnskap og årsberetning. 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtar Idrettsforbundets redegjørelse for 
aktsomhetsvurderinger.  

2. Idrettsstyret signerer redegjørelsen. 
 
 
 
 



Sak 135: NIFs sanksjonsregelverk 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Advokater i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet og Ida Sandbakken, orienterte 
videre. 
 
Både resolusjonen fra Ledermøtet 2024, Idretten skal reagere på risikoatferd 
og gjennomgangen av NIFs sanksjonsregelverk avdekker et behov for at 
organisasjonsledd kan iverksette tiltak i en tidlig fase.  
 
For å svare opp organisasjonens umiddelbare behov, bør det foretas endringer i 
NIFs sanksjonsregelverk som hjemler tiltak som kan iverksettes ved påstand 
eller mistanke om et mulig regelbrudd. 
 
Den videre gjennomgangen av sanksjonsregelverket må hensynta usikkerheten 
rundt hjemmelsgrunnlaget for behandling av personopplysninger. 
 
Generalsekretæren vil legge frem en sak til idrettsstyrets møte nr. 16 (2023-
2025), 20.-21. august 2024, med et konkret forslag til endring i NIFs 
sanksjonsregelverk. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret ba generalsekretæren utarbeide et forslag til endringer i NIFs 
sanksjonsregelverk som hjemler tiltak som kan iverksettes ved påstand eller 
mistanke om et mulig regelbrudd, i samsvar med styrets tilbakemeldinger i 
møtet. 
 
Sak 136: Søknad om godkjenning av nye idretter i Norges Gymnastikk- og 
Turnforbund 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, orienterte videre. 
 
Norges Gymnastikk- og Turnforbund (NGTF) har søkt NIF om å godkjenne 
opptak av tre idretter. Parkour er en helt ny idrett i NIF, mens turn kvinner og 
turn menn er i realiteten en deling av idretten "turn". Samtlige idretter 
organiseres internasjonalt av Fédération Internationale de Gymnastique (FIG), 
som NGTF er medlemmer av. 
 
Etter NIFs lov § 6-3 tilligger det idrettsstyret å godkjenne opptak av nye 
idretter.  
 
Idrettsstyret avgjør om den nye aktiviteten er forenlig med NIFs formål og 
oppfyller lovens definisjon av idrett. Etter NIFs lov § 1-2 (1) er det tre vilkår som 



skal være oppfylt for at en aktivitet skal kunne godkjennes som idrett under 
NIF:   
 

• det er fysisk aktivitet av konkurranse-, trenings- og/eller 
mosjonskarakter,  

• aktiviteten er som konkurranseaktivitet målbar etter godkjent regelverk,  
• aktiviteten tilfredsstiller de etiske normer idretten i Norge bygger sin 

aktivitet på.  
 
I tillegg til kravene etter NIFs lov, har idrettsstyret i sin praksis lagt vekt på om 
særforbundet som søker opptak av den nye idretten, er å anse som den 
landsomfattende organisasjonen som organiserer den aktuelle idretten i Norge, 
og at særforbundet har en formell tilknytning til det internasjonale 
særforbundet som organiserer idretten.   
 
Alle de tre omsøkte idrettene tilfredsstiller de ovennevnte kravene. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret godkjente "Parkour", "Turn kvinner" og "Turn menn" som nye 
idretter i Norges Gymnastikk - og Turnforbund, jf. NIFs lov § 6 -3. 
 
 
Sak 137: Søknad om godkjenning av nye idretter i Norges Rugbyforbund 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, orienterte videre. 
 
Norges Rugbyforbund har i søknad datert 12. juni 2024, søkt NIF om opptak av 
tre nye idretter: 

• Gælisk fotball (GAA)  
• Australsk fotball (AFL) 
• Rugby League (RL) 

 
President i Norges Rugbyforbund (RF), Per Thorkildsen, orienterte idrettsstyret 
om saken sett fra RFs side. 
 
Generalsekretæren anser at alle idrettene oppfyller idrettsbegrepet i NIFs lov § 
1-2, og at spørsmålet først og fremst er om idrettsstyret skal godta opptak av 
idrett i et særforbund der særforbundet ikke har medlemskap i det 
internasjonale særforbundet som organiserer idretten.   
 
For GAA og AFL fremstår dette mindre betenkelig ettersom dette er svært små 
idretter uten formell organisering på utsiden av NIF.   
 



For RL er det en eksisterende organisasjon utenfor NIF som både organiserer 
nasjonale konkurranser, og representerer internasjonalt. World Rugby, som er 
et olympisk særforbund og som NRF i dag er tilsluttet, har gjort det klart at NRF 
ikke kan bli medlem av det internasjonale forbundet Rugby League 
International. Dette innebærer at NRF for fremtiden vil være avskåret fra å ha 
den rollen som NIFs regelverk forutsetter at et særforbund skal ha over egen 
idrett.   
 
Generalsekretæren er ikke kjent med tidligere søknader til idrettsstyret om å 
godkjenne opptak av en idrett i et særforbund, der idretten på 
søknadstidspunktet organiseres av en organisasjon på utsiden av NIF, og at det 
på søknadstidspunktet fremstår helt uaktuelt at medlemskapet i det 
internasjonale særforbundet skal overføres til særforbundet.   
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret godkjenner ikke Rugby League som ny idrett i Norges 
Rugbyforbund, jf. NIFs lov § 6 -3. 

2. Idrettsstyret godkjenner Australsk fotball som ny idrett i Norges 
Rugbyforbund, jf. NIFs lov § 6 -3. 3.  

3. Idrettsstyret godkjenner Gælisk fotball som ny idrett i Norges 
Rugbyforbund, jf. NIFs lov § 6 -3. 

 
 
Sak 138: Orienteringssaker 

a) Internasjonal orientering 
Leder av NIFs styresekretariat, Magnus Sverdrup, innledet til saken. 
 
IOC- og idrettsstyremedlem, Kristin Kloster, orienterte om følgende saker fra 
siste møte i IOC Executive Board: 

• Sportsprogrammet for vinter-OL 2030 
• Anbefaling om tildeling av vertskap for vinter-OL 2030 og 2034 
• AIN-utøvere i Paris 
• Innstilling på nye IOC-medlemmer 
• Olympic Esports Games 
• Olympic Village – tilrettelegging utøvere med små barn 

 
Idrettsstyret ble også orientert om NIFs representasjon på 
generalforsamlingene i henholdsvis EOC (i Bucharest, Romania, 6. og 7. 
juni 2024) og ENGSO (i Wien, 14. og 15. juni 2024). 

 
b) Status Krafttak for mangfold 
Prosjektleder for Krafttak for mangfold og inkludering i NIF, Biayna 
Sardarian, orienterte i saken. 
 



Idrettsstyret fikk presentert status i prosjektets arbeid på følgende områder: 
• Støtte til særforbund 
• Verktøy 
• Indikatorer 
• Pilotprosjekter 
• Prosjektsøknader og fordelinger 
• Prosjektets sluttfase 

 
c) Status - bærekraft 
Bærekraftsrådgiver i NIF, Michelle Hermandsen, ga idrettsstyret en 
statusoppdatering på NIFs bærekraftsarbeid. 
 
Orienteringen fokuserte på følgende områder: 

• Idrettens miljøfond 
• Grønt Lag 
• Energismarte idrettsanlegg 
• Nordisk bærekrafts samarbeid 
• Reisepolicy 
• Samarbeid med Naturvernforbundet 
• NIFs bidrag i EOCs bærekraftsarbeid 

 
d) Status i arbeidet med digitale fellestjenester per 1. tertial 2024 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder av NIF Digital, Pål Kristen Rønnevik, orienterte videre. 
 
Idrettsstyret fikk en orientering om måloppnåelse på det digitale området så 
langt i 2024.  
 
I tillegg til å jobbe med hovedmålene, har NIF Digital brukt ressurser på en 
sikkerhetsrevisjon initiert av Kontrollutvalget, en revisjon av den digitale 
strategien, og en analyse av omfanget og kompleksiteten knyttet til 
moderniseringen av SportsAdmin.  
 
NIF digital vil i 2. tertial 2024 i stor grad videreføre satsningene fra første tertial og 
da med følgende fokus: 

• Forbedre sikkerheten 
• Digitalstrategi 
• Modernisering av SportsAdmin 
• Forbedring av medlemsreisen 
• Felles søknads – og saksbehandlingsløsning 
• Minidrett-app 
• Økonomihåndtering 
• Rolle- og politiattestløsning 



• Fakturering og datakvalitet 
• Forenklet overgangstjeneste 
• Dataplattform 

 
Videre fikk idrettsstyret en orientering om risikoutviklingen i 2024, hvor det 
jobbes aktivt med tiltak for å adressere de ulike risikoene, og hvor NIF Digital 
fortsetter å overvåke situasjonen nøye for å sikre at fremdrift opprettholdes.  
 
Avslutningsvis fikk idrettsstyret en orientering om status på følgende 
områder: 
• Informasjonssikkerhet og personvern 
• Økonomi og ressursbruk 
• Bidrag fra eksterne aktører 

 
e) NIF som NOC og NPC 
Denne orienteringen ble utsatt til styremøte nr. 16 (2023-2025), 20.-21. 
august 2024.  
 
f) Risikovurdering 2. tertial   
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering knyttet til risikovurdering for 2. 
tertial. 
 
Det har blitt etablert et rammeverk for risikovurderinger i NIF, med bistand 
fra EY, og det rapporteres tertialvis til idrettsstyret. Det tar tid for en 
organisasjon å etablere et godt rammeverk og gode prosesser for 
risikostyring, og er noe som må utvikles over tid og gjennom erfaring. Dette 
gjelder både identifisering, klassifisering og vurdering av risiko.  
 
Risikostyring skal bli en integrert del av organisasjonsstyringen i NIF, og 
målet er at hvert virksomhetsområde selv gjennomfører risikoanalyser og 
identifiserer tiltak og risiko innenfor sitt område. Dette må sees i 
sammenheng med arbeidet med å implementere målstyring i 
organisasjonen. 
 
g) Status E-sport 
Idrettsstyret fikk en orientering om status i NIFs arbeid med E-sport knyttet 
til følgende punkter: 

• NIF har kontakt og dialog med Norges E-sportforbund (NESF). 
• Forbundet kommer sannsynligvis til å søke om opptak som 

særforbund i Norges idrettsforbund på Idrettstinget 2025. 
• IOCs styre har besluttet å fremme et forslag om etablering av 

«Olympic Esports Games» under IOC-sesjonen i juli. IOC er allerede i 
dialog med en mulig vert for lekene. 



• Det må på et tidspunkt utarbeides en vurdering av innholdet i 
idrettsbegrepet i NIFs formålsbestemmelse. 

• NIF vil invitere til møter med særforbund som organiserer e-versjoner 
av sine idretter for å få mer kunnskap om deres erfaringer og planer 
fremover.  

• NIF vil fortsette informasjonsinnhenting om omfanget av e-
sportaktivitet i idrettslag.   

• Det må avklares om en beslutning fra IOC om etablering av «Olympic 
Esport Games» innebærer nye oppgaver for NIF for 
organisering/koordinering av ev. norsk deltakelse. 

 
h) Arkivering i NIF  
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering knyttet til behovet for en 
videreutvikling av NIFs arkiveringsrutiner. Det vil tas kontakt med arkivfaglig 
ekspertise som kan bistå NIF i de strategiske valg som må foretas på 
området.  
 
Generalsekretæren vil holde idrettsstyret orientert om det videre arbeidet i 
saken. 
 
i) OL/PL i Paris 
NIFs arrangementssjef, Marit Røste, informerte idrettsstyret om 
gjennomføringsplanene for NIFs gjesteprogram under OL og PL i Paris 2024. 
 
j) Friluftslivets år 2025   
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om Friluftslivets år 2025, hvor målet 
er å skape begeistring for et naturvennlig friluftsliv, og senke terskelen for å 
delta. 
 
Friluftslivets år ledes av Norsk Friluftsliv. Norges Dykkeforbund, Norges 
Padleforbund, Norges Seilforbund, Norges Klatreforbund, Norges 
Orienteringsforbund, samt Skiforeningen er medlem i Norsk Friluftsliv. Norsk 
Friluftsliv har etablert en rådgivende gruppe for Friluftslivets år hvor Norges 
idrettsforbund er representert. 
 
k) NIFs innspill til stortingsmelding om sosial utjevning og sosial mobilitet 
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om stortingsmeldingen om sosial 
utjevning og sosial mobilitet. Meldingen er planlagt presentert i Stortingets 
vårsesjon i 2025, og Regjeringen har nå bedt om innspill til deres arbeid med 
denne. 
 
Generalsekretæren vil sende et innspill på vegne av idrettsforbundet som 
blant annet vil være basert på våre tidligere innsendte innspill: 



• til Ekspertgruppen barn i fattige familier (desember 2022), 
• høringsinnspill til samme ekspertgruppes rapport “En barndom for 

livet” (januar 2024), 
• innspill til Regjeringens handlingsplan for deltakelse (desember 2023), 
• samt Nasjonal dugnad mot fattigdom og utenforskap (NDFU) sitt 

innspill til Bufdir med utgangspunkt i erfaringer fra 
Fritidskortordninger (oktober 2023) og organisasjonenes omforente 
forslag til prioriteringer for oppfølging av Fritidserklæringen for 2024 
(november 2023). 

 
Idrettsstyret vil bli tilsendt endelig innspill. 

 
l) Forenkling av hverdagen til idrettslagene 
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om arbeidet med oppfølgingen av 
vedtaket i sak 18.7 fra Idrettstinget i 2023 om forenkling av hverdagen til 
idrettslagene. 
 
I kommende idrettsstyremøte vil generalsekretæren legge frem forslag til 
videre organisering av dette arbeidet.  

 
m)   Rapport Norgesleker – videre satsing 
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om knyttet til de første Norgesleker 
som ble arrangert på Lillehammer 21.-24. mars 2024.  
 
Evalueringen i etterkant av arrangementet viser at Norgesleker har vært en 
vellykket etablering og et ledd i å nå målene i «Én idrett – like muligheter. 
Parastrategi for norsk idrett 2022-2027». 
 
Når det gjelder Norgesleker 2026, så planlegges disse arrangert i Skien 
Fritidspark i perioden 11.–14. juni 2026.  
 
14 særforbund med tilbud til utviklingshemmede har vist interesse for å 
være med, og det er et ønske om internasjonal deltakelse.  
 
Det jobbes med finansieringsløsninger gjennom tilskuddsordninger og 
private aktører. 

 
 

Sak 139: Eventuelt 
• Henvendelse fra Datatilsynet 

Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, orienterte idrettsstyret 
nærmere om en henvendelse NIF har mottatt fra Datatilsynet og 
oppfølgingen av denne. 



• Særforbundenes Fellesorganisasjon 
NIFs 2. visepresident, Sondre Sande Gullord, orienterte idrettsstyret om 
den organisasjonsmessige statusen for Særforbundenes 
Fellesorganisasjon (SFF). 

 
• Norges Cricketforbund 

Idrettsstyremedlem Erik Unaas, orienterte idrettsstyret om sine samtaler 
med ledelsen i Norges Cricketforbund. 

 
 

 
Det ble gjennomført «Åpen time» for media og organisasjonen 26. juni 2024. 
Neste ordinære styremøte er 20. og 21. august 2024. 
 

 
 

 


